
 

Pressemeddelelse – Fusion af Rye Kraftvarmeværk med Ry Varmeværk 

Fusionsprocessen kører efter planen 

Sammenlægning af de 2 varmeværker i Gl Ry og Ry går efter planen. Forslaget om fusionen er i løbet af de 

sidste uger blevet forelagt og behandlet på generalforsamlingerne i de 2 andelsselskaber i Ry og Gl. Rye.  

 

Glædeligvis er der meget stor opbagning i kredsen af andelshavere til, at det føres ud i livet. Så på den 

baggrund kan det praktiske arbejde med at gennemføre sammenlægning kører videre. 

  

Der resterer en hel del myndighedsarbejder, som vi forventer ender med en godkendelse af projektet, så det 

bliver muligt fra begyndelsen af 2024 at forbinde de 2 varmeværkers ledningsanlæg.  

 

Vores rådgivere, der er antaget af bestyrelserne til at forestå det praktiske, økonomiske og juridiske 

myndighedsarbejde, er i fuld gang. Efter planen, vil vi efter sommerferien igangsætte entreprenørarbejdet med 

at etablere ledningsanlæggene mellem de 2 værker. 

Samarbejdet mellem de 2 bestyrelser foregår i en meget positiv atmosfære, og der holdes løbende kontakt 

mellem parterne omkring projektet. Gennemførelsen og koordineringen omkring projektet varetages i det 

daglige af Ry Varmeværks driftsleder Flemming Joel Skjødt.  

Der indlægges løbende nyhedsinformation omkring projektet på værkernes hjemmeside.   

Spørgsmål vedrørende projektet kan på mail rettes til: post@ryvarme.dk 

 

 Med venlig hilsen 

 Anders Bang Pilgaard     / Simon Boel 

formand Rye Kraftvarme  formand Ry Varmeværk 
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